

# 國立臺灣科技大學

## 114 學年度寒假試辦課程選課時程及注意事項

National Taiwan University of Science and Technology (Taiwan Tech)  
2026 Winter Course Selection Schedule and Notes

日程 Time	<p style="color: red;">114/12/15 9:00 至 114/12/17 17:00 止</p> <p>Dec. 15 9:00 a.m. – Dec. 17 5:00 p.m., 2025</p>
作業內容 Details	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 人工選課。</li><li>2. 寒假人工選課單逕自行列印</li><li>3. 選課單經學生、授課教師、系所、開課單位簽章後，於期限內上傳至 <a href="#">google 表單</a>。</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Manual course selection.</li><li>2. Please download the winter course selection form.</li><li>3. Upload the signed course selection form (with signatures from the student, instructor, department, and course-offering unit) to the Google Form before the deadline. (<a href="#">link</a>)</li></ol>
繳費事項 Payment	<p style="text-align: center;">免收學分費 Credit fees are waived.</p>

### 注意事項：

- 一、每一學分上課十八小時。
- 二、每門課程選課人數至少須滿 10 人，未達 10 人則不開班。
- 三、若超過人數上限，視授課老師是否增開名額。若不增開名額，則依上傳時間順序決定選課名單。
- 四、選課截止並經教務處彙整資料後，將於網頁公告是否開班及上課名單。上課名單公告後，名單內學生不得以任何理由辦理退選，請同學謹慎思考。
- 五、此次選課及成績皆會登錄在 114 學年度第 1 學期，並計入 114-1 的學期學業成績(且納入二一判定)，選課不得衝堂亦不得重複修習同課名課程。
- 六、114 寒假選課僅得選修本校課程，不開放去外校(或三校)選修亦不開放外校生至本校選修。

### Notice:

1. Each credit shall be awarded for every 18 lecture hours.
2. Each course requires a minimum of 10 students to open. Courses with fewer than 10 students will be canceled.
3. If enrollment exceeds the maximum capacity, additional spots may be added at the instructor's discretion. If no additional spots are added, course registration will be determined based on the order of submission.
4. After the deadline, course offerings and class lists will be announced on the website. Once the list is published, students on the list are **not allowed to withdraw**, so please consider your registration carefully before submitting.
5. Winter session courses and grades will be recorded in Fall 2025 and included in the GPA calculation. Students are not allowed to register for courses that conflict with their schedules or enroll in the same course more than once.
6. Students can only take courses offered by NTUST. Cross-registration at other universities (including NTU system courses) is **not permitted**.

